

Era berean, Hitzarmen honek indarrean dirauen bitartean, enpresek elebidun ezarri beharko dituzte errotuloak, nominak eta gainerantzeko agiri guztiak.

Bosgarren Xedapen Gehigarria. Aukera-berdintasunaren sustapena.

Enpresako ordezkariak eta sindikatuek emakume eta gizonen arteko aukera-berdintasuna bultzatu behar dela adierazi dute. Horretarako, Batzordea sortzea erabaki dute, sektoreko egoeraren diagnostiko orokorra egiteko eta, sektoreko enpresak eta langileak aukera-berdintasunaren inguruan sentsibilizatze aldera, beharrezko ekintzak ezartzeko. Helburua pertsonen elkar errespetatzea eta industria-eremuan emakumeak duen presentzia handitzea da, eta xede horrekin, ekintza positiboko neurriak hartuko dira kontratazio, prestakuntza eta sustapenaren arloan.

Gehienez ere hiru hilabeteko epean, Batzordeak aurreko paragrafoan aipatu den diagnostiko orokorra egiteko enpresek bidali behar dioten informazioa zehaztuko du.

Asimismo durante la vigencia del presente Convenio las empresas deberán adecuar a bilingüe los rótulos, nóminas y demás documentos laborales de la empresa.

Disposición adicional quinta. Fomento de igualdad de oportunidades.

La representación empresarial y las Centrales Sindicales manifiestan la necesidad de fomentar la igualdad de oportunidades entre mujeres y hombres. Con tal finalidad acuerdan la creación de una Comisión con objeto de realizar un diagnóstico general de la situación en el sector, y establecer las acciones necesarias para la sensibilización entre empresas, trabajadores y trabajadores del sector respecto a la igualdad de oportunidades, favoreciendo el respeto entre todas las personas y el incremento de la presencia de la mujer en el ámbito industrial, a través de medidas de acción positiva en materias de contratación, formación y promoción.

La Comisión acordará, en el plazo máximo de tres meses, la información que deberán remitirle las empresas al objeto de poder realizar el diagnóstico general al que se refiere el párrafo anterior.

1. ERANSKINA

2014KO SOLDATEN Taulak. TABLAS / TABLAS SALARIALES AÑO 2014
ENPLEGATUAK / EMPLEADOS

Zona Zona	Hileko oinarria Base Mensual	12 hilabete 12 meses	% 13 saria Prima 13%	Bi hobarri Dos gratis.	Aldea Diferencia	Urte berriko gordina Bruto año nuevo	Urte buk. gordina Bruto año final.	Aldea Diferencia	%		
02	1.856,216	22.274,589	2.895,697	3.712,432	0	28.882,72	28.596,75	285,97	1,00		
03	1.913,807	22.965,686	2.985,539	3.827,614	0	29.778,84	29.484,00	294,84	1,00	Urteko KPI / IPC año	0,6
04	1.971,391	23.656,698	3.075,371	3.942,783	0	30.674,85	30.371,14	303,71	1,00	Hitzarmenaren arabera / según convenio	0,25
05	2.028,976	24.347,709	3.165,202	4.057,952	0	31.570,87	31.258,28	312,58	1,00	Hasta suelo 1%	0,15
06	2.086,567	25.038,806	3.255,045	4.173,134	0	32.466,99	32.145,53	321,46	1,00	Guztizko igoera / subida total	1,00
07	2.144,151	25.729,818	3.344,876	4.288,303	0	33.363,00	33.032,67	330,33	1,00	Linealak /Lineales	0,00
08	2.201,736	26.420,837	3.434,709	4.403,473	0	34.259,02	33.919,82	339,20	1,00	Lanaldia murrizte / Reducción jornada:	
09	2.259,328	27.111,934	3.524,551	4.518,656	0	35.155,14	34.807,07	348,07	1,00		1592
10	2.316,911	27.802,937	3.614,382	4.633,823	0	36.051,14	35.694,20	356,94	1,00		
11	2.374,497	28.493,964	3.704,215	4.748,994	0	36.947,17	36.581,36	365,81	1,00		

BEHARGINAK / OBREROS

Zona Zona	Oinarria ordu norma Base horas normales	Jai. zen. ordain. Importe fta. abonable	1592 ordu 1592 horas	% 15 saria Prima 15%	Bi hobarri Dos gratif.	Oporrak Vacaciones	Aldea Diferencia	Urte berriko gordina Bruto año nuevo	Urte bukat. gordina Bruto año finaliz	Aldea Diferencia	%
11	14,2484	29,3799	24.504,96	3.402,51	4.985,36	2.866,58	0,06	35.759,55	35.405,49	354,05	1,00
10	14,0489	28,7686	24.149,50	3.354,88	4.915,57	2.826,45	-0,17	35.246,23	34.897,26	348,97	1,00
09	13,8495	28,1573	23.794,19	3.307,27	4.845,81	2.786,34	-0,04	34.733,51	34.389,62	343,90	1,00
08	13,6497	27,5460	23.438,25	3.259,56	4.775,91	2.746,15	0,16	34.219,92	33.881,11	338,81	1,00
07	13,4503	26,9347	23.082,78	3.211,92	4.706,12	2.706,02	-0,01	33.706,90	33.373,17	333,73	1,00
06	13,2508	26,3233	22.727,31	3.164,29	4.636,32	2.665,89	-0,23	33.193,59	32.864,94	328,65	1,00

Zona Zona	Oinarria ordu norma Base horas normales	Jai. zen. ordain. Importe fta. abonable	1592 ordu 1592 horas	% 15 saria Prima 15%	Bi hobari Dos gratif.	Oporrak Vacaciones	Aldea Diferencia	Urte berriko gordina Bruto año nuevo	Urte bukat. gordina Bruto año finaliz	Aldea Diferencia	%
05	13,0513	25,7122	22.371,86	3.116,66	4.566,53	2.625,75	0,12	32.680,87	32.357,30	323,57	1,00
04	12,8517	25,1007	22.016,22	3.069,00	4.496,70	2.585,60	0,16	32.167,57	31.849,08	318,49	1,00
03	12,6523	24,4895	21.660,76	3.021,36	4.426,90	2.545,47	-0,02	31.654,55	31.341,14	313,41	1,00
02	12,4540	23,8781	21.307,22	2.974,02	4.357,53	2.505,58	0,09	31.144,43	30.836,07	308,36	1,00

2. ERANSKINA
TAULAK. SARIAK ENPLEGATUAK / TABLAS PRIMAS EMPLEADOS

SARIA PRIMA						2014	2013				
Zuzeneko o Zona Directa Zona	Hileko oinarria Base Mensual	12 hilabete 12 meses	% 13 saria Prima 13%	Bi hobari Dos gratis.	Helburuen plusa Plus objetivos	Urte berriko gordina Bruto año nuevo	Urte bukat. gordina Bruto año finaliz	Aldea Diferencia	%		
										Urteko KPI / IPC	0,6
										Hitzarmenaren arabera / según convenio	0,25
26	2.559,089	30.709,065	3.992,178	5.118,177		39.819,42	39.425,17	394,25	1,00	Hasta suelo 1%	0,15
27	2.631,298	31.575,580	4.104,825	5.262,597		40.943,00	40.537,63	405,38	1,00	Guztizko igoera / subida total	1,00
28	2.703,507	32.442,083	4.217,471	5.407,014		42.066,57	41.650,07	416,50	1,00	Linealak /Lineales	0,00
29	2.775,716	33.308,587	4.330,116	5.551,431		43.190,13	42.762,51	427,63	1,00	Lanaldia murrizte / Reducción jornada: 1592	
30	2.847,917	34.175,003	4.442,750	5.695,834		44.313,59	43.874,84	438,75	1,00	% Saria / % Prima	13%

Zuzeneko Zona Directa Zona	Hileko oinarria Base Mensual	12 hilabete 12 meses	% 13 saria Prima 13%	Bi hobari Dos gratis.	Helburuen plusa Plus objetivos	Urte berriko gordina Bruto año nuevo	Urte bukat. gordina Bruto año finaliz	Aldea Diferencia	%
26	2.559,089	30.709,07	3.992,18	5.118,18		39.819,42	39.425,17	394,26	1,00
27	2.631,298	31.575,58	4.104,83	5.262,60		40.943,00	40.537,63	405,38	1,00
28	2.703,507	32.442,08	4.217,47	5.407,01		42.066,57	41.650,07	416,50	1,00
29	2.775,716	33.308,59	4.330,12	5.551,43		43.190,13	42.762,51	427,63	1,00
30	2.847,917	34.175,00	4.442,75	5.695,83		44.313,59	43.874,84	438,75	1,00

3. ERANSKINA
AINTZINAKO TULAK / TABLA DE ANTIGÜEDADES
2014 ENPLEGATUAK / EMPLEADOS

ZONA	Hileko oinarria Base Mensual	Zuzena	Hileko oinarria Base Mensual				Urtean Bosturt. 1
							1 quin. año
02	1.856,216					707,253	495,08
03	1.913,807					738,137	516,70
04	1.971,391					769,018	538,31
05	2.028,976					799,910	559,94
06	2.086,567	26	2.559,089			830,791	581,55
07	2.144,151	27	2.631,298			861,675	603,17